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View Mismatched Data between Records in JUPAS and HKEAA 

查閱「大學聯招辦法」紀錄與香港考評局紀錄不一致的個人資料 

  

 

 

 

1. Check mismatched data on the homepage of your JUPAS account. 

在「大學聯招辦法」帳戶首頁查閱不一致的個人資料。 

2. Check the information carefully against your HKID card. 

根據你的香港身份證資料，細心核對帳戶內的個人資料。 
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Verify Mismatched Name Record 核實不一致的姓名紀錄 

 

 

 

1. Upload a copy of your HKID Card. 

上載你的香港身份證副本。 

 

Note 備註 

The file MUST be in PDF, JPG / JPEG or PNG format with a maximum file size of 4MB. 

上載檔案必須為不大於 4MB 的 PDF、JPG／JPEG 或 PNG 格式。 

 

2. Tick the box next to the name exactly as shown on your HKID card. 

於與香港身份證姓名完全相符的方格內加勾號。 

 

3. If both the JUPAS record and the HKEAA record are incorrect, tick 

“None of the above”. 

若「大學聯招辦法」的紀錄及香港考評局的紀錄均不正確，勾選

「None of the above」。 

 

  
 

 

 

4. Indicate whether you have undergone an official name change. 

If you select “Yes”, upload a copy of your Deed Poll. 

表明你是否曾正式改名。若選擇 「Yes」，上載改名契副本。 

 

Note 備註 

The file MUST be in PDF, JPG / JPEG or PNG format with a maximum file size of 4MB. 

上載檔案必須為不大於 4MB 的 PDF、JPG／JPEG 或 PNG 格式。 
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5. Click “Submit”. 

按「Submit」。 

 

 

  
 

 

 

6. Click “OK” to confirm the selected record is correct. 

按「OK」以確認所選取的紀錄正確無誤。 

  
 

 

 

7. You have verified the mismatched data successfully and updated the 

name record. 

你已成功核實不一致的個人資料並更新了姓名紀錄。 
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Verify Mismatched Date of Birth Record 核實不一致的出生日期紀錄 

 

 

 

1. Tick the box next to the date of birth exactly as shown on your HKID 

card. 

於與香港身份證出生日期完全相符的方格內加勾號。 

 

2. If both the JUPAS record and the HKEAA record are incorrect, tick 

“None of the above”. 

若「大學聯招辦法」的紀錄及香港考評局的紀錄均不正確，勾選

「None of the above」。 
 

3. Click “Submit”. 

按「Submit」。 

  

 

 

 

4. Click “OK” to confirm the selected record is correct. 

按「OK」以確認所選取的紀錄正確無誤。 

  

 

 

 

5. You have verified the mismatched data successfully and updated the 

date of birth record. 

你已成功核實不一致的個人資料並更新了出生日期紀錄。 
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